
Dagsorden og referat, fra bestyrelsesmøde den 
9 august 2022. 

 

1. Siden sidst. 
2. Afdelingsmøde/ Har vi forslag?  
3. Pylon og flag 
4. Hæk ved grønt affald. 
5. Råderetskatalog 

 
Ad. 1. Når der klippes hæk skal afklip fejes eller rives sammen og køres i grønt affald. 
Selvom der ikke er havesyn mere, gælder regler om hækklipning stadig. Se husordensreglement. 
 
Ad. 2. Vi forberedte afdelingsmøde, både praktisk og indholdsmæssigt. 
Jette Thorsgaard vil komme og gennemgå budgettet. 
 
Ad. 3. Pylon ved Randersvej er ude af drift. Måske skyldes det nyt ejerskab af Skejbycentret. Vi får dog 
stadig indtægter, da vi har en bunden kontrakt. Så vi ser hvad der sker. 
 
Ad. 4. Nyplantet hæk omkring grønt affald, er gået til i tidsler og for meget næring, fra grønt affald, som 
siver ned i jorden. Nu er alt fjernet og vi sætter et hegn op i stedet. Pt er Claus ved at indhente priser. 
 
Ad. 5. Vi er blevet bedt om, fra Almenbo`s side, at udfærdige et råderetskatalog, som indeholder de 
ændringer der er tilladt udendørs. Det bliver noget af det som den kommende bestyrelse skal arbejde med. 
Sådan et katalog skal vedtages, på et afdelingsmøde, så det vil komme på mødet i 2023. 
Husk, at vil man foretage en ændring i sin have, skal der indsendes en ansøgning til Almenbo. 
 
HUSK AFDELINGSMØDE DEN 25 AUGUST KL. 19.00. 

KOM FRISK, DER VIL VÆRE LIDT GODT TIL GANEN.       
 
Mvh. Bestyrelsen. 
 

 


